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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 19.04.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Constantin Ioan care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.141/2019 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Constantin Ioan: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Constantin Ioan: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 17 consilieri (Lipsesc motivat -
delegație, următorii consilieri: Popa Mihaela, Jitian Simion, Mureșan Vasile).  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul Primar 
Bobouțanu Dan şi d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 
          Dau cuvântul d-lui Primar Bobouțanu Dan pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 9 a 

următorului proiect de hotărâre: 
 

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociației „Salvital” 
Hunedoara. 
 

D-nul Constantin Ioan: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.           
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
După punctul 9 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 5 minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectul de hotărâre. 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
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393/2004 privind Statutul aleşilor locali, „ (1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  

(2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept. 

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara prin 
Consiliul local al Municipiului Hunedoara cu Asociația Națională a Veteranilor de Război – 
Filiala județului Hunedoara în vederea organizării „Zilei veteranilor de război”. 
 

D-nul Constantin Ioan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt situații. 
 
Se dă cuvântul: 
− D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive 
 
 D-nul primar  Bobouțanu Dan: 
„Da, mulțumesc. Prin adresa nr. 31 din 27.03.2019 înregistrată la Primăria 

Municipiului Hunedoara, Asociația Națională a Veteranilor de Război filiala județului 
Hunedoara a solicitat asocierea în vederea sprijinirii în organizarea evenimentului Ziua 
veteranilor de război precum și acordarea unor diplome de excelență însoțite de un premiu 
în bani celor patru veterani de război din municipiul Hunedoara aflați în evidența asociației.  

În data de 29 aprilie sărbătorim Ziua veteranilor de război, zi în care ne 
amintim meritele deosebite ale veteranilor care au luptat pentru apărarea independenței și 
suveranității României. Veteranii de război sunt adevărate exemple ale iubirii de neam și 
pământ românesc, cei care merită respectul și admirația noastră, prin modele de 
demnitate și virtute, de eroism și omenie, de vigoare și cinste. 

Suma alocată se va utiliza pentru premierea celor patru veterani de război. 
Fiecare veteran urmând să primească suma de 1.500 lei și o diplomă de excelență. Sigur 
că da, nu am făcut niciodată cât ar fi trebuit pentru acești veterani de război. Din păcate 
toată societatea românească a uitat foarte mulți ani de dânșii. Cu ajutorul dvs. am reușit 
să redescoperim faptul că Hunedoara mai are încă veterani de război iar acest Consiliu 
Local, nu cu mult timp în urmă, i-a făcut cetățeni de onoare. Mulțumirile noastre nu sunt 
suficiente pentru ceea ce au făcut oamenii aceștia pentru pământul românesc. Dar, prin 
această hotărâre de Consiliu Local încercăm cu sprijinul dvs. să readucem în mentalul 
colectiv faptul că la 29 aprilie în fiecare an, trebuie să-i sărbătorim pe acești oameni și să 
sărbătorim împreună Ziua veteranilor de război. Vă mulțumesc.” 

 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                        -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 149/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

Președintele Asociației Veteranilor de război: 
  „Onorată asistență îngăduiți-mi ca în numele veteranilor de război și 
văduvelor de veterani de război ale filialei județului Hunedoara să vă adresez un călduros 
salut, simțindu-ne onorați de invitația primită de a participa la acest eveniment unde 
Primăria municipiului Hunedoara și Consiliul Local vor înmâna diplome de excelență și 
sume în bani supraviețuitorilor din cel de-al doilea Război Mondial. 
   În iunie 1941 la porunca conducerii țării de atunci, ostașii români au pornit la 
luptă pentru eliberarea de sub ocupația străină a străvechilor ținuturi românești: Basarabia, 
Bucovina de Nord, ținutul Herța și apoi Ardealul de Nord. Peste 800 de mii de eroi aveau 
să nu se mai întoarcă acasă la cei dragi din lungul drum de peste 6.000 de km străbătuți 
prin lupte aprige de glorioasa armată română în cea mai mare conflagrație a tuturor 
timpurilor. Numai la Oarba de Mureș au murit peste 11 mii de soldați români. Cei care sunt 
astăzi aici aveau vârsta între 19 și 25 de ani.  
  Anul acesta, la 9 mai se împlinesc 74 de ani de la terminarea celui de-al 
doilea Război Mondial în Europa. Acest act de importanță crucială s-a înfăptuit și prin jertfa 
a 162.822 de militari români de la soldat la general. România s-a situat pe locul 4 prin 
contribuția sa la marea victorie de la 9 Mai. S-a încheiat astfel cea mai mare conflagrație 
mondială a tuturor timpurilor în care pierderile armatei române s-au cifrat la 794.562 de 
morți, răniți și dispăruți. Cei care au trecut în eternitate ca niște adevărați martiri ai 
neamului românesc care au înnobilat cu sângele lor pământul țărilor eliberate devenind 
pentru toate generațiile pilde nemuritoare de dăruire, de devotament și jertfă pentru țara 
lor România.  
  În memoria lor precum și a camarazilor decedați până acum vă rog să 
păstrăm un moment de reculegere. ” 
 
  Se păstrează un moment de reculegere. 
 

Președintele Asociației Veteranilor de război: 
  „ Vă mulțumesc, vă rog să luați loc. Onorată asistență, printr-o înțeleaptă 
hotărâre s-a legiferat ca ziua Înălțării Domnului nostru Isus Cristos să fie ziua eroilor 
români din România. Și tot printr-o dreaptă Hotărâre a Guvernului nr. 1222 din 10 oct. 
2007 și o bine chibzuită Lege 303 din 13 nov. 2007 s-a instituit pentru prima dată în țara 
noastră Ziua Veteranilor de război care se sărbătorește la 29 Aprilie a fiecărui an. De ce 
această zi? Pentru că la 29 Aprilie 1902, prin înalt decret regal, semnat de regele Carol I, a 
fost instituită calitatea de veterani de război ostașilor intrați sub arme în ziua de 29 Aprilie 
1877. La adoptarea acestui act normativ s-au avut în vedere prevederile Convenției de la 
Geneva din 1870 a statelor europene potrivit cărora ostașii chemați de patrie la luptă să 
devină după un sfert de veac veteran. La articolul 2 al decretului de instituire a titlurilor se 
stabilește și scopul, fiecărui ostaș veteran să i se asigure liniștea, preocupațiunea pentru 
restul viață, i se vor pune la dispoziție cele necesare în acest scop ca stimulent pentru 
generațiile următoare care vin după noi. Pe 29 April 1902 o delegație a supraviețuitorilor 
războiului de independență s-a întâlnit cu regele Carol I care printre altele a întrebat: ce 
vor veteranii? Majestate, a răspuns un veteran mai în vârstă, noi nu cerem răsplată pentru 
faptele noastre, fiindcă astfel de fapte nu pot fi răsplătite cu avuția unei țări întregi, dar 
acum în lupta cu existenta mult mai crâncenă decât cea de război, mulți veterani au căzut. 
Până acum am biruit cu puterea și voința tinereții toate nevoile și greutățile dar acum avem 
nevoie de înalta voastră ocrotire pentru cei bătrâni care se sfârșesc fără a plânge în cea 
mai neagră și înspăimântătoare ticăloșie. Dați-ne Majestate, câte o bucățică din pământul 
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țării pe care noi l-am apărat, continua-ți tradițiile bătrânilor voievozi care împărțeau 
pământul țării ostașilor cei mai viteji dintre viteji. 
  Marea masă a veteranilor s-a înrolat într-un alt front a reconstrucției țării 
după război. A avut un acord însemnat la tot ce s-a înfăptuit în această țară, realizări prin 
care din păcate unii le blamează sau le contestă deși au fost obținute cu mari eforturi și 
sacrificii. Ele sunt zestrea materială a țării românești pe care foștii luptători au lăsat-o 
copiilor și nepoților lor alături de aceea morală în care a primit crezul nostru suprem 
moștenit de la înaintași, slujirea fără preget, necondiționat, până la sacrificiu, a patriei, a 
neamului nostru românesc, aceștia au fost și sunt veteranii de război. Avem convingerea 
împăcată că am făcut tot ceea  a depins de noi iar organele puterii de stat fără excepție în 
acești 29 de ani de când s-a înființat Asociația Națională a Veteranilor de Război, anul 
acesta în Aprilie împlinim 29 de ani, ne-au înțeles, au fost adoptate legi, hotărâri, 
Ordonanțe de Guvern și alte acte normative prin care s-au acordat unele drepturi și 
facilități menite să ducă la o viață cât de cât mai decentă și modestă.  
  Mulțumim. Mulțumiri aducem Primăriei din municipiul Hunedoara, personal 
domnului Primar Dan Bobouțanu care în al doilea an consecutiv a acordat diplome de 
excelență, titlu de cetățeni de onoare veteranilor de război din municipiul Hunedoara 
însoțite de o recompensă bănească.  
  Onorată asistență, în județul Hunedoara în anul 1990 erau 30 de mii de 
veterani de război iar în prezent au mai rămas 71, dintre care pe unul de 101 ani mâine îl 
înmormântăm. Cel mai tânăr veteran de război are 90 de ani. Fiind copil de trupă în timpul 
celui de –al doilea Război Mondial, la un regiment de transmisiuni. Cel mai bătrân veteran 
de război are 102 ani, de la Brad, împliniți în data de 15 Martie 2019. Mulți, foarte mulți 
bravi camarazi au luat drumul veșniciei, lucru care ne întristează și ne face să luam aminte 
că viața nu este eternă, iar noi cei rămași trebuie să le aducem celor plecați dintre noi 
prinosul de recunoștință și prețuire. Dumnezeu să-i odihnească în țărâna pământului pe 
care l-au iubit și apărat cu prețul vieții. Vă rog să rețineți, că și acum din rândul oștirii 
române, cad la datorie sau sunt răniți tineri plecați în operațiuni. V-am prezentat pe scurt 
câteva aspecte din viața și activitatea supraviețuitorului celui de-al doilea Război Mondial, 
eroi în viață, veterani de război. Adresăm rugămintea, în această zi festivă, organelor 
locale să se aplece cu mai mare grijă la problemele veteranilor de război și să facă tot 
posibilul pentru respectarea Legilor 49, 44, 303, mai sus amintite. Stimați invitați, de ziua 
noastră, adresăm ostașilor de azi și de mâine îndemnul de a face cu cinste datoria în 
posturile încredințate în țară și în operațiuni, de a iubi ca lumina ochilor patria noastră mult 
încercată așa cum au făcut-o înaintașii noștri, indiferent de greutăți și neîmpliniri. Avem 
convingerea că lăsăm tineretului o zestre nobilă, frumoasă să aducă noi străluciri în lume.  

În numele Asociației veteranilor de război din Județul nostru, vă dorim 
sănătate, succes în muncă, un Paște Fericit și Hristos a Înviat. Vă mulțumesc. Dacă aș 
putea cu ocazia asta, să înmânez și domnului Primar o diplomă cu prilejul sărbătoririi Zilei 
veteranilor de război din România, domnului secretar Dănuț Militon Laslău și o diplomă 
doamnei Ileana Mirea, care este responsabila veteranilor și văduvelor de război din 
Municipiul Hunedoara.” 

 

În continuare, domnul Primar acordă diplomele veteranilor de război. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 
indicatorilor tehnico - economici  pentru realizarea  obiectivului de  investiție “Locuințe 
pentru tineri destinate închirierii, strada Alexandru Vlahuță, etapa I, municipiul Hunedoara, 
judeţul Hunedoara - Sistematizare verticală, alei, platforme” . 
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D-nul Constantin Ioan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 150/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor în 

funcție).Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Reabilitare sistem rutier în municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara, strada George Topârceanu, Alei blocuri Q ICSH, strada C. 
Dobrogeanu Gherea” (proiectare – SF/DALI, PT, DTAC + execuție). 

 
D-nul Constantin Ioan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Vroiam să pun o întrebare. Am văzut că se reabilitează și e un lucru foarte 

bun, aleile de la Q-uri și porțiunea între Topârceanu și Caragiale, la fel se intră cu niște 
parcări în partea a doua a OM-ului în fața Poliției dar tot în acea zonă plecând de pe 
Caragiale din fața Poliției o stradă aproape ca un sens giratoriu în fața blocului 14, mă 
întreb de ce nu ați introdus-o și pe aceea în proiect?” 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Din Gheorge Lazăr, probabil.” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Nu, din fața Poliției nu e  Gheorge Lazăr.” 
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D-nul Bădin Ion: 
”Caragiale.” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Așa!” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Pe delimitare, așa s-a delimitat subsecventul 1 și în subsecventul 2 se prind 

și celelalte străzi, asta e delimitarea făcută.” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Am înțeles, și atunci celelalte intră în proiectul următor.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da.” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Bine, am înțeles, vă mulțumesc!” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Sigur, mă bucur că d-nul Giurgiu la rândul lui se bucură că se începe cu 

asfaltarea acestor zone cu toate că atunci când a trebuit să luăm împrumutul, domnia sa și 
domnii de la PNL au votat contra.” 

 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Nu sunt bani împrumutați, de asta mă bucur.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Cât timp mai ai, bucură-te în continuare. Am crezut că și-a dat demisia între 

timp, dar se pare că nu.” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Puteți să învățați un pic de administrare, deci mi-am dat demisia nu mai sunt 

membru dar mai sunt consilier până voi fi înlocuit. După d-nul Bobouțanu, puneți mâna și 
învățați!” 

 
D-nul Constantin Ioan: 
”D-nul Giurgiu vă rog frumos!” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”...poate terminați și mandatul până vine înlocuitorul, ca la Lăzărică. Sigur că 

este un lucru extraordinar. E bine că se începe și cu această zonă, nu că aș locui eu de 
vreo 63 de ani acolo, dar sunt cele mai vechi cartiere de locuință din oraș, OM-ul mare și 
OM-ul mic, nu și cele mai aglomerate ca și număr de populație dar mă gândeam că fiind 
foarte mulți oameni în vârstă, pensionari, mai ales trotuarele sunt un dezastru, zona 
respectivă din ce îmi aduc aminte, eram consilier din anul 1996 nu s-a acționat absolut 
deloc, decât cu câteva plombe. Urmează și celelalte zone în subsecventele de care 
spunea d-nul primar, zic eu că Hunedoara este pe drumul cel bun și lucrurile sunt din ce în 
ce mai vizibile, cu toate că există cârcotași. Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 151/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara 
pe anul 2019 și a estimărilor pe anii 2020-2022. 

 
D-nul Constantin Ioan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Scurtu Raul Florin: 
”În legătură cu bugetul, la programul de evenimente 2019, anexa nr.3, m-am 

gândit la înlocuirea evenimentului din programul de evenimente 2019, poziția 22, ”Festival 
daco – celtic” cu evenimentul ”Campionat european de fotbal sub 21 de ani” care este în 
perioada 16.06. – 30.06.2019. Mă bucur că am avut o discuție cu domnul Primar în 
legătură cu acest eveniment și dânsul a spus că acest eveniment se poate ține pe platoul 
Casei de Cultură. Este o idee foarte bună. Pentru cine nu știe, ”Campionatul european de 
fotbal sub 21 de ani”, este o competiție fotbalistică organizată de UEFA, care se 
desfășoară din doi în doi ani între echipele naționale, categoria cu vârsta sub 21 de ani. 
Naționala de tineret s-a calificat după 20 de ani în turneul final ”Under 21”. Turneul va avea 
loc, cum v-am spus între 16 și 30 Iunie. Țările gazdă sunt Italia și San Marino. România 
este în grupa C, Franța, Croația și Anglia o cupă foarte grea. Eu cred că  este cel mai 
important eveniment fotbalistic al anului și locuitorii Municipiului Hunedoara merită acest 
eveniment. În legătură cu, m-am gândit pentru ștrand. Este vorba de turnicheți. Doresc 
diminuarea din programul de evenimente 2019, anexa 3, poziția 29 ”Revelion”, a sumei de 
50.000 lei și suplimentarea listei ”Obiectivelor de investiții cu finanțare integrală sau 
parțială” de la bugetul pentru anul 2019, la cap. 67.02, ”Cultură”, pct. c, ”Alte cheltuieli de 
investiții și dotări”, pct. 14 nou creat cu suma de 50.000 pentru achiziționarea de turnicheți 
în ștrandul Corvina. Aș dori să mai spună și doamna Anișoara Popa.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”O să vă dau eu răspunsul. Lista de evenimente este pregătită și bugetul a 

fost întocmit. Se poate face o hotărâre de Consiliu Local prin care vom aloca, la 
următoarea ședință, dacă este nevoie, bani pentru evenimentul cu Campionatul de fotbal. 
Este o idee bună, dar nu își are rostul să discutăm acum despre modificarea bugetului, 
pentru că astăzi n-am mai vota bugetul de fapt. Turnicheții pentru ștrand, îi avem în 
vedere. Bună ideea dumneavoastră, o vom pune în aplicare în a doua parte a anului 
pentru că trebuie să trecem prin procedură toate celelalte. Nu este nevoie să modificăm 
nimic pentru că vom găsi bani. Ambele idei pot fi puse în aplicare fără nici o problemă, fără 
a modifica nimic astăzi. Mulțumesc.”  
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D-nul Scurtu Raul Florin: 
”Da, am înțeles. Și o ultimă problemă care mă interesează, secția de atletism 

de la CS Hunedoara. Aici aș dori la ”Cheltuieli totale bugetare pe 2019”, punctul cu 
”Cheltuieli cu bunuri și servicii” în sumă de 25.928.800, propun diminuarea doar cu 0,4% a 
acestei cheltuieli. Este o sumă infimă după părerea mea. Adică cu suma, mai exact, 
calculată la 0,4%, 103.715,2 lei și suplimentarea la punctul ”Transferuri între unități cu 
personalitate juridică aflate în subordinea Consiliului Local” a aceleiași sume 103.715,2 lei, 
în scopul precis, clar și ferm pentru activarea secției de atletism din cadrul Clubului Sportiv 
Hunedoara. Se diminuează bugetul de cheltuieli și servicii” cu suma de 103.715,2. lei”  

 

D-nul primar Bobouțanu Dan:  
”Clubul Sportiv Hunedoara are și secție de atletism. Vom supune atenției 

Consiliului Local sau mai precis Clubului Sportiv, înființarea în cadrul Clubului Sportiv și 
atunci se va discuta despre buget, ceea ce înseamnă că deocamdată nu putem să 
discutăm despre ceva ce nu avem. Deci doar în momentul în care știm ce avem, știm cine 
sunt sportivii, știm cine este antrenorul, se întocmesc contracte de muncă, se întocmesc 
toate, atunci se face o analiză pe buget și evident dacă considerați necesar, atunci putem 
găsi bani și să trecem și la secția de atletism după secția de secția de box, de ce nu?” 

 
D-nul Scurtu Raul Florin: 
”Mulțumesc. Am încredere în ceea ce spuneți și sperăm să…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Practic, puteți avea încredere în Clubul Sportiv că va primi cu siguranță o 

propunere de undeva. Deci deocamdată nu există o propunere. O propunere înseamnă o 
secție de atletism. Dar dacă hotărâm să suplimentăm atunci bugetul pentru așa ceva, 
dumneavoastră o veți face.” 

 
D-nul Scurtu Raul Florin: 
”Mulțumesc.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Să înțeleg domnule Scurtu, că nu mai supunem la vot amendamentele.”  
 
D-nul Scurtu Raul Florin: 
”Nu.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Datoria mea era să întreb.” 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
”Am un amendament mai mult de formă de redactare. Aș dori înlocuirea 

”Colegiului Tehnic Matei Corvin„ cu ”Liceul Tehnologic Matei Corvin” și înlocuirea  
”Colegiului Național de Informatică Traian Lalescu” cu ”Liceul de Informatică Traian 
Lalescu”. 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Este o îndreptare materială. Da, corect.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Supunem cele două amendamente pertinente la vot.” 
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Se supun la vot amendamentele d-lui consilier Voinia Claudiu Sorin, 
care se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Au trecut cu 17 voturi ”pentru”. Practic, este o îndreptare de eroare.”    
 
D-nul Bădin Ion: 
”Am studiat lista obiectivelor de investiții cu finanțare integrală sau parțială de 

la buget pe anul 2019, o listă bine gândită, chibzuită. Mă gândesc că și ceilalți colegi au 
studiat-o ca să nu mai vină cumva unii dintre ei și să spună că de ce facem statuia 
respectivă sau investiția respectivă, că ea nu a fost cuprinsă în lista de investiții. Un lucru 
bun este că suntem în al doilea an consecutiv în care suntem peste capitala județului, 
municipiul Deva, ca și buget.  

Aș avea și eu câteva probleme de ridicat pentru viitor, este prinsă și în lista 
de investiții reabilitarea platoului din fața Casei de Cultură, este vorba de această 
pietonală care o să le stea la mulți în gât, din păcate, dar populația de abia așteaptă și 
turiștii să se inaugureze această pietonală. Va urma, bineînțeles că după ce se 
inaugurează vor veni să spună că arată bine dar e ca nuca în perete că nu sunt fațadele 
reabilitate. Va trebui găsită o soluție împreună cu juriștii de la primărie prin care să obligăm 
pe proprietarii spațiilor comerciale de la parter și pe proprietarii de apartamente din 
blocurile respective să reabiliteze aceste fațade, pentru că e păcat să nu avem tot cadrul 
arhitectural așa cum trebuie. 

Încă un pas în privința spațiilor comerciale care funcționează acolo, va trebui 
gândit tot printr-o hotărâre de consiliu sau intern, acele spații unde se desfășoară activități 
de second-hand, acestea nu dau bine și cred că vor trebui să schimbe destinația 
activităților pe care le fac acolo. 

 Aș veni cu o propunere pentru anul viitor, ținând cont că această pietonală 
va arătă extraordinar de bine, să luăm exemplul altor municipii mari din țară, și în preajma 
Floriilor, pe această pietonală să facem și noi expoziție florală, care să dureze o 
săptămână. Exemplele sunt la Oradea, la Timișoara unde în aceste zile arată splendid 
zonele respective. 

 Nu în ultimul rând am văzut aici că este prins la alte cheltuieli de investiții, 
dotări, la cap. C punctul 4 – amenajare locuri de agrement cu bare pentru tracțiune potrivit 
sportului de masă Fitness Urban și minim pentru sportul modern Street Workout – în 
diverse locații din municipiul Hunedoara. E bine că se face, sunt foarte multe persoane și 
în vârstă și tineri care nu pot să-și asigure un buget ca să facă mișcare după programul de 
lucru sau în timpul liber. Aceste locuri special amenajate există în multe orașe și probabil, 
din ceea ce îmi dau seama ca și sumă, este vorba de un prim loc, aparatele care se 
montează sunt în sumă de până la 15 mii de euro, ar fi bine ca pentru viitor să avem în 
vedere anul viitor încă 2-3 locuri de acest fel, pentru desfășurarea unei activități sportive în 
aer liber pentru tineri și pensionari. Mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Bădin, dacă cineva este ”vinovat” că suntem cu bugetul mult peste 

Deva, vina o au angajații primăriei, d-nul Ticula, fondurile europene, Anișoara Popa, 
ceilalți,  îi felicit și eu pentru că ați spus-o și dvs. 

Expoziția florală pe pietonală, sigur este o idee foarte bună și nu trebuie să 
aprobăm nici un leu pentru ea, pur și simplu trebuie să gândim și regulamentul, chiar m-
am întâlnit cu un coleg din opoziție cu d-nul Mureșan, care are un spațiu comercial acolo și 
era foarte încântat de faptul că arată bine pietonala, m-a întrebat cum se va face 
extinderea, totul transparent, vom gândi împreună și regulament și extindere numai să 
finalizăm. În ceea ce privește aparatele de fitness, cred că ați mai avut ideea aceasta, nu 
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știu cine a spus-o, de aceea am și prins-o în buget. Să vedem cum se vor comporta, am 
ales doar Parcul Tineretului, dacă sunt în regulă, nu sunt sume foarte mari și putem să mai 
facem. Mai sunt zone, la Flacăra unde am început reabilitarea aleilor pe o suprafață foarte 
mare, locul de acolo poate că s-ar preta la așa ceva. Mulțumesc!” 

 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Trebuie să fiu de acord cu d-nul primar că pentru ceea ce înseamnă bugetul 

nostru mult mai mare decât al Devei, de vină sunt angajații primăriei, toate persoanele 
care au fost specificate de dânsul și mai mult decât atâta. Doresc totuși să-i atrag atenția 
că cotele defalcate pe impozitul pe venit e la vre-o 36 de milioane iar la Deva e dublă. 
Adică acolo sunt mai mulți angajați și mai mari salariile, lucru care ar trebui să ne dea de 
gândit.  

Doi la mână, persoana care a vorbit de  Street Workout în aer liber, sunt eu, 
am și postat în 2017, vă aduc aminte, sunt aici, o să fiu și după luna Mai – în sală, dar nu 
aici. Mai departe legat de ceea ce spunea colegul meu distinsul domn Bădin, arhitectura 
care o avem pe pietonală poartă denumirea științifică de brutalism și cu asta m-am oprit, 
nu vreau să continui, să explic ce înseamnă brutalismul în arhitectură. 

Ne-am adunat să votăm bugetul, rămân surprins să văd că un coleg de-al 
dvs. propune niște amendamente și dvs. spuneți că nu sunt necesare, că sunt bani. Ok, 
dar le putem trece pe lista de investiții, nu văd motivul pentru care să nu le trecem pe lista 
de investiții, nu văd motivul pentru care să amânăm o hotărâre pe care putem să o luăm 
azi, pentru că mai târziu nu știu ce se va întâmpla, dacă vom avea sau nu vom avea bani, 
dar pe lista de investiții le putem trece. Mai mult decât atâta legat de buget, ați spus că la 
secția de atletism, prima dată faceți angajările și apoi faceți bugetul. D-le primar prima 
dată se face bugetul și după aceea angajările, cu asta închei și vă mulțumesc.” 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Prima dată să înființăm...” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”D-nul primar a spus că este înființată.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă îmi permiteți și cu asta aș dori să închei, ca să putem vota bugetul. 

I.V.-ul la Deva este dublu pentru un simplu lucru, toți angajații cu salarii mari din 
deconcentrate sunt la Deva, pentru că nu suntem capitală de județ și asta o spun de vre-o 
7 ani de zile, Consiliul Județean, Prefectură, Inspectorate de acolo vine diferența. Deci nu 
sunt cu nimic mai breji, dacă mâine acest consiliu ar reuși să găsească o soluție să mutăm 
administrativ capitala aici, am dubla veniturile. În momentul de față așa stau lucrurile. 

Și eu îmi amintesc că ați spus de fitness și ați văzut că punem în aplicare o 
ideea de-a dvs. întărită de d-nul Bădin de mult timp și Raul Surtu și foarte mulți, nu este 
neapărat meritul primarului. Eu am găsit soluția împreună cu aparatul administrativ să 
găsim o sumă de bani. 

Nu am trecut amendamentele pentru că ne-am înțeles, nu își au rostul, noi 
am încheiat bugetul am avut comisiile, nu a venit nimic de acolo, a venit azi, e o discuție 
care poate fi îndeplinită ca și promisiune, tot cu sprijinul consiliului local mai ales că nu 
este nimic extraordinar ceea ce a cerut, a cerut niște lucruri de bun simț care se pot face 
în perioada imediat următoare. Nu trebuie să fac un buget pentru club, prima dată trebuie 
să am o solicitare de la cineva care vrea să înființeze o secție de atletism. Azi consilierul 
local d-nul Scurtu a făcut această solicitare după care avem un club sportiv care are 
personalitate juridică fiind ordonator terțial de credit și el se adună în consiliu de 
administrație și spune cum se fac aceste lucruri după care vin în fața consiliului local. E 
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simplu, nu am încălcat nici o procedură. Mulțumesc!” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-18 se aprobă în unanimitate   
Hotărârea nr. 152/2019 se aprobă în unanimitate  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă mulțumesc în numele aparatului administrativ al primăriei pentru votul dat 

azi, vă asigur că este un buget gândit de foarte mult timp, un buget echilibrat și faptul că 
am avut unanimitate înseamnă și responsabilitate din partea noastră pentru al pune în 
aplicare cu tot ceea ce înseamnă lista de investiții dar și lista de funcționare a aparatului 
propriu al primăriei. Mulțumesc!” 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 
2019 și a estimărilor pe anii 2020-2022 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial 
din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
D-nul Constantin Ioan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Am uitat să-i comunic un lucru d-lui Bădin. În lista de investiții, statuia este 

trecută doar la documentație tehnico-economică și valoarea este de 15 mii lei. 
Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-19 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 153/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”O să fie și mai mare bugetul, între timp am fost informat că vom semna joi 

proiectul pe fonduri europene cu ambulatoriu de la Spital. O să crească și mai mare 
bugetul, asta înseamnă încă o ședință de consiliu, când va trebui să facem rectificarea, 
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mulțumesc!” 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2019. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr. 154/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

 

D-nul Constantin Ioan: 
                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 

                     -    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 155/2019 se aprobă în unanimitate  
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La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 
funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „AQUA PREST HUNEDOARA”. 

 

D-nul Constantin Ioan: 
                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 

                     -    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 156/2019 se aprobă în unanimitate  
 

 

La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a 
Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes 
general pe anul 2019. 

 
D-nul Constantin Ioan: 

                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 

                     -    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 157/2019 se aprobă în unanimitate  
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La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  
în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociației „Salvital” 
Hunedoara 

 

D-nul Constantin Ioan: 
                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-nul Giurgiu Bogdan:  
”Eu nu particip la vot și la dezbateri.” 

 
Se dă cuvântul: 
-    D-nul Primar care prezintă Expunerea de motive. 

                     -    Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Juridice – aviz favorabil 
                     -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate -16 voturi ”pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate -16 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 158/2019 se aprobă în unanimitate  -16 voturi ”pentru” 
 

 
 D-nul Constantin Ioan: 
                     „Declar închisă ședința. Mulțumesc.” 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   PREŞEDINTE,                                SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

         Constantin Ioan                      Laslău Militon Dănuț 

 

 

 

 


